
GrIFK  05  jääkiekkojoukkueen  vanhempainkokouksen  pöytäkirja  

Aika:  6.11.2018  klo  17.30    

Paikka:  Kauniaisten  jäähallin  kahvila  

Läsnä:    

Markku  Koivisto,  Timo  Riihiranta,  Ari  Kojo,  Johan  Skjäl,  Timo  Vepsäläinen,  Jussi  Virkkala,  
Hannele  Mollberg,  Janne  Paloheimo,  Marko  Wikström,  Olli  Suominen,  Stefan  Kajanus,  Seija  
Aaltonen,  Sanna  Turunen,  Marko  Toivanen,  Marcus  Toiviainen,  Timo  Lopperi,  Miche  Heimbürger,  
Jan-Eric  Saarela,  Pia  Sohlberg-Laiho,  Arto  Oikarinen,  Vesa  Laiho,  Ilona  Piironen,  Claus  von  
Bonsdorff,  Erkka  Repo,  Antti  Launne,  Jami  Honkanen,  Minna  Routasalo,  Markus  Routasalo  

Käsitellyt  asiat:  

1.   Joukkuejohtaja  Markku  Koivisto  avasi  kokouksen.  Todettiin  kokouksen  sääntöjenmukaisuus  
ja  päätösvaltaisuus.  

  

2.   Valittiin  Markku  Koivisto  kokouksen  puheenjohtajaksi  ja  Timo  Vepsäläinen  sihteeriksi.  

  

3.   Valittiin  Stefan  Kajanus  pöytäkirjan  tarkastajaksi  sekä  Antti  Launne  ja  Jussi  Virkkala  
ääntenlaskijoiksi.  

  

4.   Käsitellään  ja  vahvistetaan  2017-  2018  toimintakertomus  
Ø   Toimintakertomus  löytyy  nimenhuudosta.    
Ø   Toimintakertomus  hyväksyttiin  ilman  kommentteja.  

  

5.   Käsitellään  tilinpäätös  ja  tilintarkastajien  lausunto  sekä  vahvistetaan  tilinpäätös    
-   Johan  Skjäll  kävi  läpi  tilinpäätöksen,  joka  löytyy  Nimenhuudosta  
-   Joukkueen  liikevaihto  oli  viime  kaudella  n.  156.000€  
-   Kausi  vietiin  läpi  pienellä  kassavirralla  ja  laskuja  oli  toisinaan  hankala  maksaa    
-   Kausimaksut  70.000€  
-   Turnaus  ja  muut  vastaavat  maksut  olivat  vajaa  50.000€  
-   Greenin  Sveitsin  matka  näkyy  tilinpäätöksessä  mutta  ei  vaikuttanut  joukkueen  taseeseen  

mitenkään,  kuten  muutkin  turnaukset  kaikilla  peliryhmillä.  
-   Jäitä  oli  18.000€  arvosta  ja  joukkueen  omia  jäitä  samalla  summalla  
-   Timo  Riihirannan  palkka  vaikuttaa  myös  joukkueen  liikevaihtoon  

Ø   Tilinpäätös  on  tarkastettu  ja  hyväksytty  
Ø   Vahvistettiin  tilinpäätös  

  
  
  
6.  Päätetään  vastuuvapauden  myöntämisestä  joukkueen  johdolle    

Ø   Myönnettiin  vastuuvapaus  joukkueen  johdolle  
  
  
  

  
7.  Laaditaan  joukkueen  vanhempien  pelisäännöt  kaudelle    

Ø   Siirrettiin  seuraavaan  kokoukseen  



  

8.  Käsitellään  muita  asioita,  jotka  tulee  esitellä  kokouskutsussa  (valmennuksen  terveiset,  turnaus-
info,  katsaus  varainhankintaan,  pelaajakyselyn  tulokset)  

Timo  Riihiranta  kertoo  valmennuksesta.  
  
-   Kaudelle  tehtiin  muutoksia  peliryhmiin  ja  hissiliikettä  pyritty  lisäämään  ja  pyritään  

tekemään  vielä  enemmän  pelaajien  halun  mukaa.  Toivotaan  vanhempien  kannustusta  
mennä  pelaamaan  eri  peliryhmiin.  Kehityksestä  ja  peliryhmistä  on  keskusteltu  pelaajien  
kanssa  ja  tosiaan  toivotaan  vanhempien  kannustusta  asiaan.  Siirto  ei  ole  rangaistus  vaan  
mahdollisuus  eri  rooliin  ja  kehitykseen.  

-   Peliryhmät  on  pelanneet  kovia  pelejä,  helppoja  pelejä  ei  ole  ollut.  Isossa  kuvassa  
mennään  pelaajien  äärirajoilla  mielessä  C  juniori  taso,  jotta  saadaan  kilpakiekkoon  
pelkästään  omista  pelaajista  muodostuva  ryhmä.  

-   Pelaajat  kehittyvät  eri  aikaan  ja  yksilökohtaisesti  tulee  piikkejä  pitkin  vuotta.  
-   Joka  peliä  lähdetään  voittamaan,  peleissä  voi  tulla  peluuttamista  esim.  pelien  lopussa,  

yv,  av  ja  muissa  erikoistilanteissa.  Harjoittelua  hieman  muutettu  ja  keskitytty  esim.  
kamppailupelaamiseen  ja  taklaamisen  tekniikoihin.  Jokaisella  pelaajalla  näkyy  tahto  
peleissä  ja  treeneissä.  Kiitos  siitä  jokaiselle  pelaajalle.  

-   Marko  Toivanen  kysyi,  miten  hissiliikkeestä  keskustellaan  pelaajien  kanssa.  Timo  Lopperi  
kysyi  onko  pelaajilla  tietoa  miten  kehittää  itseään.  Valmentajan  vastaus  oli,  että  ollaan  
keskusteltu  ja  keskustellaan  lisää  jos  on  tarvetta  ja  jos  pelaaja  ei  ole  ymmärtänyt  
valmennuksen  kehitysvinkkejä.  

-   Marko  Toivanen  kysyi  harjoitellaanko  luistelutekniikkaa  ja  valmennus  vastasi,  että  
tekniikkaan  on  harjoiteltu  ja  tullaan  harjoittelemaan  lisää.  

-   Timo  Lopperi  mainitsi,  että  tasosiirtojen  hissiliikkeestä  tulee  sanomista  pelaajien  kesken  
ja  tähän  tulisi  puuttua.  Osa  pelaajista  on  siis  epäillyt,  että  siirto  yksittäisessä  pelissä  voi  
johtaa  pysyvään  siirtoon  eri  peliryhmään.  Valmennus  toivoo,  että  vanhemmat  puhuvat  
asiasta  pelaajille,  jotta  tämä  asia  saadaan  muuttumaan.  Arvostelu  tulee  kitkeä  pelaajien  
keskuudesta.  Vesa  laiho  mainitsi,  että  asia  on  kiinni  paljon  meistä  vanhemmista  ja  miten  
asiasta  keskustella  kotona,  että  asenne  muuttuu  pelaajien  keskuudessa.  Tasosiirroissa  
haetaan  yksilön  kehitystä  muissa  rooleissa  pelaajille  ja  toivotaan,  että  pelaajat  haluaisivat  
auttaa  joukkuekavereita.  Marko  Toiviainen  mainitsi,  että  hissiliikesiirrot  ovat  todella  
toivottuja  ja  niitä  saisi  olla  lisää,  koska  13-15  pelaajaa  /peli  on  hyvä  määrä.  Antti  Launne  
mainitsi,  että  voisi  olla  helpompaa  pelaajille,  jos  heitä  siirretään  pelaajapareina,  tämä  
voisi  auttaa  pelaajia  ymmärtämään  asian.  

  
  
  
  
Pia  kertoo  Ruotsin  turnauksesta  
  
-   Turnaus  pelataan  kolmella  eri  tasolla  alusta  asti,  ja  jokaiselle  peliryhmälle  tulee  11  peliä.  
-   Norjasta  6  joukkuetta,  Suomesta  me  ja  TPS,  loput  Ruotsista.  Turnaus  sivuilla  näkyy  

joukkueet  ja  muuta  tietoa  turnauksesta.  
-   Markus  Routasalo  kysyy  turnauksen  peliryhmistä;;  tehdäänkö  turnaukseen  erillisiä  

sekoitettuja  peliryhmiä?  Valmennus  vastasi,  että  kolmella  peliryhmillä  mennään  ja  
Johannes  Aaltonen  ja  Tim  Salonen  tulevat  mukaan  vahvistamaan  joukkueita.  

-   Stefan  Kajanus  mainitsi,  että  tasoryhmät  ovat  hyvä  asia  turnauksesta.  
-   Turnaukseen  voi  vielä  ilmoittautua  ja  ilmoittautumisen  takarajasta  ei  vielä  ole  tietoa.  
  
  



  
Johan  kertoo  varainhankinnasta  
  
-   Lennot  on  maksettu  ja  turnaus  on  maksettu  osittain.  
-   Metrilakukamppiksesta  tuli  n.  2.000€  ja  kukista  n.  1.050€.  Vielä  panostettava  joulukukka-  

ja  kuusimyyntiin,  niistä  voi  tulla  jopa  yli  5.000€  (realistisesti  noin  7.000€  yhteensä).  
-   Joulukuusia  myytiin  viime  vuonna  noin  1600  kpl.  
-   Ehdotettiin,  että  pojat  voisivat  jakaa  flyereitä  hallin  ympäristöön  ja  pari  noutopäivää,  

jolloin  voi  hakea  kuusen  hallilta  tai  kotiinkuljetuksella  5,-/koti.  
-   Jan-Eric  Saarela  mainitsi  sponssimyynnistä  puhelimitse,  jonka  hän  teki  viime  kevään  

turnaukseen.  Sata  euroa  on  maksimissaan  summa,  jolla  yritykset  lähtivät  vielä  mukaan.  
-   Jan-Eric  Saarela  ehdotti,  että  jokainen  kontaktoisi  kaksi  yritystä.  
-   Ilona  Piironen  kysyi,  voidaanko  maksaa  joukkueelle  kannatusmaksu  vapaaehtoisesti,  jos  

ei  osallistu  varainhankintaan?  Johan  Skjäl  tarkistaa  summan,  joka  olisi  kannustusmaksu  
näissä  tapauksissa.  Tätä  mallia  mietitään  toimihenkilöiden  kesken  ja  arvioidaan  
voidaanko  ottaa  käyttöön.  

-   Seija  Aaltonen  laittaa  joulukukkamyynnistä  listan  Nimenhuutoon.  
  
  
  
  
  
Markku  puhuu  pelaajakyselystä  
  
-   Tärkeä  C  ja  C2  junnukausille,  jotta  tiedetään  pelaajien  motivaatio  ja  halu  pelata.  
-   Kiitos  haastattelijoille.  Pelaajat  vastasivat  hyvin  ja  asiaa  käydään  läpi  valmennuksen  

kesken.  
-   Kyselyn  vastauksen  löytyvät  Nimenhuudosta.  
-   Markku  Koivisto  mainitsi,  että  ensi  kaudella  peliryhmiä  voi  olla  vain  kaksi,  koska  pelit  

pitenevät  ja  kovenevat.  Pelaajia  on  liian  vähän  kolmeen  peliryhmään.  
-   Stefan  kysyi  ensi  kauden  kahdesta  peliryhmästä,  Markku  vastasi,  että  asiaa  käydään  läpi  

seurajohdon  kanssa.  Asia  on  vaikea  ja  päätös  pitää  tehdä  valmiiksi  ennen  toukokuuta.  
-   AAA  pelit  ovat  täyspitkiä  20  min  erillä  ja  AA  sekä  A  pelit  15  min  erillä.  
-   Stefan  Kajanus  kertoi  kyselyn  tekemisestä  ja  mainitsi  pelaajien  halusta  pelata  jääkiekkoa.  

Hän  näkisi  hyvänä  asiana,  jos  saataisiin  tehtyä  myös  aluesarjajoukkue  C  tasolle,  koska  
monen  pojan  harrastuksen  jatko  todennäköisesti  riippuu  siitä.  

-   Jussi  Virkkala  kommentoi  kuinka  tästä  alkaa  osalle  pelaajista  ura,  jos  haluavat  urheilijaksi  
ja  on  halua  treenata.  Osalle  riittää  harrastaminen  tulevaisuudessa.  

-   Markus  pyysi  uutta  kokousta  tästä  asiasta  heti  Ruotsin  turnauksen  jälkeen.  
-   Erkka  Repo  kysyi,  minkä  tasoisille  pelaajille  GrIFK:n  C  mestis  sarja  on  sopivin.  Markku  

vastasi,  että  todennäköisin  kokoonpano  on  AAA  keskitaso  ja  häntä  sekä  AA  kärki  
perustuen  historiaan,  jolla  menty  seurassa  ennen.  

-   Vesa  Laiho  puhui  maalivahtien  tilanteesta  ensi  kaudella.  Pelimäärä  per  maalivahti  tippuu  
ehkä  noin  kahdella  pelillä  ennen  joulua  ja  kahdella  joulun  jälkeen,  jos  joukkueessa  on  
samat  6  maalivahtia  kuin  tällä  kaudella.  Ei  siis  hirveä  ongelma  pelimäärän  suhteen.  

-   Markku  Koivisto  mainitsi,  että  asiaa  käydään  läpi  ja  siihen  palataan  heti  kun  jotain  
parempaa  tietoa  on.  

  
  

Puheenjohtaja  päätti  kokouksen  klo  18.55.  


